

# Haines Herald

November 2016

[www.haines.cps.edu](http://www.haines.cps.edu)

## Principal's Message



I am thankful for **Flight 2016**— where *LEARNING* will take you world-wide this school year. Students and staff members have been on board since September and we are still flying high. Being thankful is so simple and it takes no time at all. I love to see that in our children. Those who show gratitude grow into community helpers, ambitious leaders, and super citizens of the world. I know that we have several of those right here at Haines.

**Please make it an effort to attend the parent/teacher conference on November 9th.** These meetings are important, as they will inform you of your child's progress to date and more importantly what next steps are needed in order for your child to achieve their individual targets for all subjects.

Mr. Scherquist and I will take the Principal Challenge. We will READ our HEARTS OUT for National Young Readers Week to the students from the first bell to the last bell during the week of November 7th.

We are still looking for volunteers. If you have time and would like to volunteer in the classroom, lunchroom, and/or recess, please come to the main office and speak to Ms. Scott.

Students will enjoy the fall outside during recess. As the weather changes, please ensure that your child has a light jacket and rain boots.

**KUDOS** to the following rooms for perfect attendance during the month of October: Rm. 204-1st grade and 306-5th grade!

Congratulations to Room 215 for selling the most taffy apples. Kimari Grayer of Rm. 215 sold the most taffy apples this school year. **GREAT JOB!!!**

## Haines School Hours- 7:45 AM - 2:45 PM

Haines School opens at 7:30 AM. Students will line up in the playground between 7:35 and 7:40 AM. Student entrance will be through the center doors or the east doors. First period will begin promptly at 8:00.

### Upcoming Events

Oct. 31-Nov. 3 School Spirit Week  
November 3 1st Quarter Ends  
November 4 School Improvement Day—  
NO SCHOOL  
November 6 Daylight Savings Ends  
November 7 National Young Readers Week  
November 8 Election Day! Please VOTE!  
November 9 Report Card Pick Up—12:00--6:15  
November 11 NO SCHOOL - HOLIDAY  
November 17 PAC Meeting-8:00 AM  
November 18 LSC Meeting- 8:30 AM  
November 18 Career Fair—12:00-2:00 PM  
November 23-25 NO SCHOOL—HOLIDAY



### Activity/Book Fee

Don't forget to submit your fees to your child's teacher. This fee is for every student at Haines School. If you need to create a payment plan, please see Ms. Moy.

### Traffic Flow

Please ensure your children exit the vehicle from the passenger's side, curbside.

DO NOT park in the designated school bus stop. NO double parking.! West 23rd Place will run EAST bound ONLY!

All traffic must turn RIGHT on Wentworth Avenue.

### Daylight Savings Ends

Don't forget to fall BACK one hour on November 6.

**Thanksgiving is the expression of gratitude.  
What are you thankful for this year?**



# 興氏先驅報

2016 年 11 月

[www.haines.cps.edu](http://www.haines.cps.edu)



## 校長的話 校長戴維斯梅綺雯

我感謝 2016 的班機 - 這學年將帶你走遍世界的學習，學生和教職員已經在九月登機了和我們度在高飛，簡單地一切都是感謝，我喜歡看見我們的孩子在學習，在世上我們感謝那些在社會奉獻幫忙的人，雄心壯志的領袖和超級好市民知道我們興學校也有這些人士。

請盡量於 11 月 9 日成績表派發那天來學校和老師會談，這會談是很重要的，因為老師將告訴你們孩子至今的進展，更重要的是要知道下一步你的孩子怎樣才能實現他們各自的各科目的目標。

副校長 Scherquist 先生和我將參加閱讀挑戰賽。我們將在 11 月 7 日的這個星期，全國青少年讀者週，向學生閱讀，從學校第一個鐘聲直到最後的響鐘為止。

我們仍在尋找志願服務者，如果你有時間，並能夠來到課室、堂、午飯堂和/或小息幫助，請來到校務處和 Scott 女士查詢。

學生小息時候享受到外面的秋天，隨著天氣的變化，請確保您的孩子有一件輕便的外套和防濕鞋。

以下的課室的所有學生在 10 月份每一天都有返學：課室 204 - 1 年級和課室 306 - 5 年級！

恭喜 215 課室，他們購買得最多的朱古力蘋果，215 課室學生 Kimari Grayer 也是購買得蘋果最多的學生，做得好！！

## 興氏學校時間 上午 7:45 -下午 2:45

興氏學校上午 7:30 開門，學生需要於 7:35 and 7:40 先在操場排隊，然後從癡門或東面的門進入學校，第一課堂從上午 8:00 開始。

### 這月事情

- 10 月 31 日-11 月 3 日 學校精神週
- 11 月 3 日 第一學期結束
- 11 月 6 日 夏令時間結束，調整時鐘
- 11 月 7 日 全國青少年閱讀週
- 11 月 8 日 總統選舉日
- 11 月 9 日 成績表派發 12:00 - 6:15
- 11 月 11 日 軍人紀念日，不用上課
- 11 月 17 日 家長會 - 上午 8:00
- 11 月 18 日 校董會會議 - 上午 8:30
- 11 月 18 日 來賓職業介紹日- 12:00-2:00
- 11 月 23-25 日 感恩節假期



### 活動/書簿費

如果仍未繳交，請向孩子的老師遞交，這費用是用於每一個學生的，如果想定出一個繳費計劃，請來和梅校長商量。

### 交通情況

請確保孩子在行人路邊上落車，切勿在學校門前的校巴上落位置停車，不可雙線拍車，上下課時段 23 小街只許東行，並且在永活街口只有許右轉。

### 夏令時間結束

別忘記於 11 月 6 日星期日將時間撥減一小時。

感恩節是表達感謝的時候，這年你們有什麼感恩？

